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Fråga nr 4 

Erik Slottner (KD) ställer en fråga om Tekniska nämndhuset. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 5 

Borgarrådet J. Larsson (M) ställer en fråga om Tekniska 

nämndhuset. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Jan Jönsson (FP) ställer en fråga om vårpropositionens påverkan 

på lärarutbildningen i Stockholm. 

 

Borgarrådet Burell (S) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 7 

Karin Ernlund (C) ställer en fråga om färjan till Årsta holmar. 

 

Borgarrådet Helldén (MP) svarar på frågan.  

 

 

§ 13  
Anmälningar 
 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och del-

getts berörda organ anmäls, bilaga 5. 

 

 

§ 14  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 6. 

 

 

§ 15  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 27 april 2015. 

 


